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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

ZÁPIS 
z mimořádného 23. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 17 

konaného dne 19. 3. 2018 

 
 

 
 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Mgr. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  

že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas. 

 
 

 

 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 

 
Začátek zasedání:  16:00 hod. 

Konec zasedání:  16:55 hod. 
 

 

 

 

Místo konání: zasedací místnost Úřadu městské části Praha 17, Žalanského 291/12b, Praha17  
 

 
 

Přítomno: 19 členů ZMČ 

 

Omluven: Ing. J. Černý, JUDr. K. Kaljkovićová, Ing. D. Števík, P. Stloukal 

 

 

 

Ověřovatelé: Doc. PaedDr. J. Farkač, CSc., J. Masopust 

Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 1      

 
 

 

Návrhový výbor: Ing. arch. M. Štěpař, MUDr. A. Katra, J. Bíro 

Pro: 15, Proti: 0, Zdržel se: 3    
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Návrh programu:  

 

23.1 Rozšíření využití DPS 

23.2 Podání mimořádného opravného prostředku v kauze Dvořák 

23.3 Změny rozpočtu k 28. 2. 2018 

23.4 Změny rozpočtu k 31. 3. 2018 

 

 
 

Mgr. Synková – navrhla doplnění do programu o bod 23.0 – Kontrola zápisu 

 

 
Návrh programu včetně doplněného bodu:  

 

23.0 Kontrola zápisu 

23.1 Rozšíření využití DPS 

23.2 Podání mimořádného opravného prostředku v kauze Dvořák 

23.3 Změny rozpočtu k 28. 2. 2018 

23.4 Změny rozpočtu k 31. 3. 2018 

 

 
 

Hlasování o konečné podobě programu včetně doplněného bodu: 

Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 

 

 

 
0. Kontrola zápisu 

 

Ing. arch. Štěpař  

• drobná připomínka k zápisu z minula na str. 7, prosím o opravu překlepu 

 

Oprava citace v zápise z minulého ZMČ 22: 

 

Ing. arch. Štěpař  

• ,, ...Rada se rozhodla vyjít vstříc občanům, a proto je dnešní jednání ZMČ až od 16:00 

hod, aby se občané mohli zúčastnit ...“ 

 

Mgr. Černovský 

• připomínka na str. 10 k bodu vystoupení pana Hájka 

• cituje ze zápisu z minulého ZMČ č. 22 slova z příspěvku pana Hájka a oponuje, že tam 

taková žádná slova nepadla: Kdyby bylo po jeho, nejraději by utratil všechny peníze 

z prodeje panelových domů. Dodává k tomuto příspěvku: ,,To je naprostá kravina, 

nevím, kde to Hájek vzal. V minulosti jsem řekl něco v tom smyslu, že bych nejradši, 

kdyby se investovaly všechny prostředky. Utratit a investovat je velký rozdíl. Takže 

tam to investování těch prostředků bylo myšleno v té době, když tady zastupitel Fanta 

vehementně prosazoval, aby se odškodnili ti, kteří si koupili byty za 7 tisíc za m2. 

Taková atmosféra tady byla, a v té atmosféře to padlo. Možná kdyby se ty prostředky 



3 

 

investovaly, tak by nebyla předražená hala, a byl by ten projekt umírněnější a tak 

dále.“ Dočítá konec věty z příspěvku z minulého ZMČ č. 22: ,, ... a nejradši by prodal 

všechny byty. K tomu dodává: ,,To je výrok z minula a platí i dnes. Já si myslím, že by 

to nebylo proti ničemu, kdyby se prodaly všechny byty, mám pro to dva důvody: 

1. důvod je, že se neprovedla deregulace nájemného, takže furt v obecních bytech 

bydlí velká skupina lidí, kteří platí nájemné do 100 Kč za m2. Tržní nájemné se 

pohybuje od 200 do 250 Kč za m2. Kdyby se nabídly k prodeji všechny byty, tak by se 

tento problém vyřešil a elegantně, celkem bez nějaké újmy dosavadních nájemníků, 

kteří čerpají tuto výhodu. 

2. důvod pro prodej je takový, že je neustále s přídělem městských bytů spojena 

korupce. Měl s tím problém pan zastupitel Fanta, který byl odsouzen za podvod 

s přidělením bytů, za přijetí úplatku nebo zprostředkování provize za 225 tisíc, jestli se 

nemýlím. Údajná korupce v souvislosti s přidělováním sociálních bytů stojí za 

odstoupením bývalého místostarosty RSDr. Tomáše Fingra. Tuto výměnu na postu 

místostarostů jste nikdy nezdůvodnili a je za tím údajně tento důvod. Možná by bylo 

fajn, kdybyste se k tomu vyjádřili. Děkuji to je moje poznámka k zápisu.“ 

 

 

Následně proběhla diskuse o případné změně tvorby psaní zápisů vystoupení zastupitelů  

na zasedání ZMČ. Zastupitelé se po rozsáhlé diskusi rozhodli, že forma psaní zápisů ze 

zasedání ZMČ zůstane nadále stejná jako doposud, dle jednacího řádu ZMČ. 

 

 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu ze ZMČ 22 dne 24. 1. 2018. 

 

Hlasování o zápisu: 

Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 0 

 

 

 
1. Rozšíření využití DPS 

 

J. Masopust 

• předkládá a seznamuje s projednávaným bodem 

 

Diskuse: 

 

Mgr. Černovský 

• MČ se vzdává 1/3 kapacity objektu, proč byl objekt projektován na tuto kapacitu, 

nebude nám to chybět? 

 

J. Masopust  

• co se týká kapacity, objekt máme postavený tak, že se dá přístavbou ještě zvětšit  

• teď jde o to, abychom získali nějakou finanční podporu na tento projekt 

• částka je více než 60 % z předpokládané investice  

• uvidíme, jaký bude skutečný zájem naplněnosti a podle toho pak MČ uvidí, jak dál 

bude nakládat s projektem  
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MUDr. Katra  

• tohle vše je ze zasedání komise na MHMP to znamená, že to není definitivní musí  

to projít RMČ a ZMČ  

 

J. Masopust  

• v případě, že bychom nebyli úspěšní, tak toto usnesení budeme revokovat tak, 

abychom měli k užití těch 88 bytů, vyplývá to z usnesení i z předkladu,  

že to je z důvodu podání žádosti z Fondu rozvoje dostupného bydlení 

 

Mgr. Synková  

• na základě demografické studie jsme určili zmíněný počet bytů a je předpoklad,  

že bychom je zaplnili 

• bylo jednáno s panem doktorem Klineckým, s panem radním Lackem  

a Ing. Javornickou 

• my víme, že pro 25 tisícovou MČ 100 lůžek obsadíme, MHMP nechce, aby bylo tolik 

seniorů na jednom místě, a proto podporují menší domy 

• když to ponecháme v této velikosti a nesnížíme počet bytů pro DPS tak dotaci 

nezískáme 

• usnesení o snížení počtu bytů pro DPS může ZMČ revokovat 

 

Ing. Šimonová  

• pro doplnění – kapacita domu byla stanovena pro 100 osob a 88 bytů 

• jsou tam také byty, které jsou určeny pro dvojice, a to znamená, že těch 50 bytů,  

které máme k dispozici pro klienty pečovatelské služby nemusí být 50 osob, ale může 

jich být samozřejmě víc, pokud v tom budou byty pro dvojice 

• co se týče možnosti přístavby, tak dům je projektován tak, aby tam bez větších úprav 

šlo doplnit a dostavět navíc ještě 24 bytů 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000010/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) se seznámilo 

s návrhem, který se týká rozšíření využití domu s pečovatelskou službou (DPS) o dostupné 

bydlení a možnost využití bytů určených k dostupnému bydlení i pro občany HMP, 

 

2) schvaluje 

z důvodu podání žádosti o finanční podporu z Fondu rozvoje dostupného bydlení na území  

hl. m. Prahy; s rozšířením využití domu s pečovatelskou službou (DPS) o dostupné bydlení  

a s poskytnutím bytů určených jako dostupné bydlení i pro občany HMP, a to v tomto 

poměru: 

- 50 bytů DPS pro obyvatele MČ Prahy 17, 

- 38 bytů pro dostupné bydlení, z nichž 29 bytů bude v trvalé dispozici HMP a 9 bytů 

pro obyvatele MČ Prahy 17, 

 

3) ukládá 

postupovat v žádosti o finanční podporu z Fondu rozvoje dostupného bydlení na území  

hl. m. Prahy v souladu s tímto usnesením. 
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Zodpovídá  

Radim Drmola, Vedoucí oddělení podpory projektů  

    

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 1) 

 

 
2. Podání mimořádného opravného prostředku v kauze "Josef Dvořák, spol. s r. o." 

 

J. Hájek 

• předkládá a seznamuje s projednávaným bodem 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000011/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

informaci o rozhodnutí odvolacího soudu týkající se sporu z roku 2012 ve věci Městská část 

Praha 17 contra Josef Dvořák, spol. s r. o. 

 

2) neschvaluje 

podání mimořádného opravného prostředku proti rozsudku Městského soudu v Praze, jímž se 

zamítá odvolání Městské části Praha 17 a potvrzuje napadené rozhodnutí Obvodního soudu 

pro Prahu 6 č. j. 6 C 63/2012-275 o zaplacení stanovené částky s příslušenstvím žalobkyni 

Josef Dvořák spol. s r.o., ve věci, v níž bylo zahájeno řízení u soudu dne 4. září 2012. 

 

Zodpovídá  

Ing. ThDr. PhDr. JUDr. Leo Salvet, Ph.D., DBA, Vedoucí právního oddělení  

    

Usnesení - (Pro: 13, Proti: 0, Zdržel se: 3, Nehlasoval: 3) 

 

 
3. Změny rozpočtu k 28. 2. 2018 

 

J. Hájek 

• předkládá a seznamuje s projednávaným bodem 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000012/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

Rozpočtová opatření č. 1 - 9 

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
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4. Změny rozpočtu k 31. 3. 2018 

 

J. Hájek 

• předkládá a seznamuje s projednávaným bodem 

 

Diskuse: 

 

Mgr. Černovský  

• jaká je konkrétní částka, kolik tvoří příslušenství, úroky, soudní výlohy, atd  

 

Mgr. Synková  

• nechali jsme si to vypočítat od Advokátní kanceláře JUDr. Oldřicha Chudoby,  

která nás zastupovala, částka s příslušenstvím činí 4.337.358 Kč 

 

M. Bartoš 

• připomínka ke kolegovi Hájkovi – pan Hájek řekl případně po naplnění rezervního 

fondu, to nemůže být případně, ty peníze tam prostě musí být 

• peníze jsou z prodeje bytů, které jsme schválili na investicích  

 

J. Hájek  

• slovo případně řekl úmyslně, nevíme, zda v letošním roce schválenou částku  

ve výši 20 000 tis. Kč, proinvestujeme či neproinvestujeme 

• samozřejmě pokud by výstavba DPS byla zahájena, dojde k navrácení finančních 

prostředků, ale zatím nás k tomu nic nenutí  

 

Mgr. Synková  

• v rozpočtu máme v letošním roce schváleno 20 000 tis. Kč na výstavbu DPS a víme, 

že je letos neproinvestujeme 

 

Mgr. Černovský  

 

• žádá o vysvětlení čerpání prostředků na investice 

 

J. Hájek 

• finanční prostředky je možné vrátit do kapitálových výdajů po obdržení navrácené 

daně z příjmu právnických osob 

• netušili jsme, jak městský soud v Praze rozhodne, je to pravomocné rozhodnutí soudu 

• v tuto chvíli se to jeví jako nejjednodušší a nejrychlejší možnost 

 

Ing. Kiliánová  

• finanční prostředky budou zapůjčeny z investiční akce výstavba DPS,  

to však neznamená, že budou čerpány z fondu obnovy majetku  

• fond obnovy majetku, má svůj statut a v souladu s tím musíme postupovat,  

to znamená, že pokud dojde k zaplacení faktury, která má být čerpána z fondu obnovy 

majetku MČ dojde k účetnímu označení ÚZ (účelovým znakem) 210  

• při platbě za náhradu škody, tento ÚZ nebude použit, tudíž nedojde k čerpání fondu 

obnovy majetku MČ 
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Mgr. Černovský  

• dotaz na Ing. Kiliánovou – tvořili jsme účetní rezervu k tomuto soudnímu sporu? 

 

Ing. Kiliánová  

• k tomuto soudnímu sporu jsme účetní rezervu neučinili 

• v rozpočtu MČ máme rezervu ve výši 2 800 tis. Kč 

• tato rezerva je však nedostačující, v této mimořádné situaci jsme si museli vypomoct  

a nejjednodušší způsob je si pomoci právě z těchto prostředků 

• pokud by hrozilo, že nám ke konci roku nebudou finanční prostředky určené na 

výstavbu DPS stačit, jsou narozpočtovány ve výši 20 000 tis. Kč, takový předpoklad 

není, ale kdyby náhodou nastal, rozpočet MČ bude v červnu navýšen o vrácenou daň 

z příjmu právnických osob a finanční prostředky ve výši 4 500 tis. Kč, se nám vrátí 

rozpočtovým opatřením na investiční akci výstavba DPS 

 

J. Bíro  

• nemá s tímto řešením problém, jedná se pouze o účtovou záležitost v rozpočtu 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000013/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

Rozpočtové opatření č. 10 

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 1, Zdržel se: 0) 

 

 
 

Mgr. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  

a občanům za účast na zasedání mimořádného ZMČ. 

 

 

Schválil a ověřil:  

 

 

       Mgr. Jitka Synková                 .................................................... 

 

 

 

                Jiří Masopust                 .................................................... 

 

 

 

                                Doc. PaedDr. Farkač Jan, CSc.                .................................................... 

 

 

 

V Praze 26. 3. 2018 

Zapsala: Ing. Martina Minaříková 

 

 


